
PROGRAMA DE LECTURA FÀCIL



Programa de 
lectura fàcil
Arts Arnús
1 de maig
Parc de Can Solei i de Ca l’Arnús
12 h 	Joshu & Dunkan
18 h 	Mekolapso & Desco 		
	 BIG BAND
20 h	 Big Band de l’EMMB

Plantada del Dimoni
De l’1 de maig al 10 de maig
Platja dels Pescadors

Pregó
2 de maig
Plaça de la Vila
19 h

Concert del pregó
2 de maig
Plaça de la Vila
20 h ABBA The New Experience

Nit del Mono
2 de maig
Plaça de la Vila
22 h

Trobada de Puntaires
3 de maig
Passeig de la Rambla
10 h

Cercavila Petita
3 de maig
Passeig de la Rambla
11 h

Badagegants
3 de maig
Plaça de la Vila
17 h

BaTOCona
3 de maig
Plaça de Pompeu Fabra
18.30 h

Pàg.

2



Arts Arnús
3 de maig 
Parc de Can Solei i de Ca l’Arnús
19 h	 Mama Dousha
21 h	 Al·lèrgiques al Pol·len

Festa del Badiu
4 de maig
Parc de Can Solei i de Ca l’Arnús
10 h	 Inici
11 h	 Espai Xesco encara canta. 		
	 Recordant en Xesco, a 
	 Badalona, 40 anys després
13 h	 Cinc Dits d’una Mà

Fira de Sant Roc
4 de maig
Plaça Roja
10 h

Miquelets de Badalona. 
Passejant per la història
4 de maig
Plaça de Pompeu Fabra
12 h

Festival de jotes
4 de maig
Plaça de la Plana
18 h

Arts Arnús
4 de maig
Parc de Can Solei i de 
Ca l’Arnús
18 h	 Roger Mas
20 h	 Rita Payés

Racó Íntim
6 de maig
Plaça de la Constitució
18.30 h  Inici
22 h	 Concert Jo Jet i 
	 Maria Ribot

Bon dia, Dimoni!
8 de maig
Passeig de la Rambla
10 h	 Espectacle Allstars
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Aparador Escènic
9 de maig
Centre Cívic Can Cabanyes
19 h  Lullaby – Cia. Proyecto 	
	 Kavauri

Concerts de Festes
9 de maig
Passeig Marítim (Platja del Coco)
21 h	 Edu Esteve
22.30 h Nena Daconte
24 h	 Doctor Prats

Ball de Festa Major 
per a Gent Gran
10 de maig
Plaça de la Plana
18 h	 Orquestra Selvatana

Nit de Sant Anastasi
10 de maig
Plaça de la Vila
19.30 h  Ball a plaça i Seguici de 	
		  la ciutat

Passeig de la Rambla (davant 
del monument a Roca i Pi)
21.30 h  Acte Sacramental i Ball 	
	 de l’Àliga
Platja dels Pescadors
22 h	 Espectacle de Drons, 
	 Piromusical i 
	 Cremada del Dimoni

Ball del Micaco
10 de maig
Plaça de la Plana
23.30 h  Orquestra Selvatana

Concerts de festes
10 de maig
Passeig Marítim (Platja del Coco)
23.30 h Omar Montes
01.15 h Concert

Festivitat de 
Sant Anastasi
11 de maig
Església de Santa Maria
10 h Anada a Ofici, 
	 Ofici Solemne i 
	 Tornada d’Ofici Pàg.
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Plaça de la Plana
14.30 h Dinar Popular
17 h  Concert de la Tresca i la 		
	  Verdesca

Església de Santa Maria
18 h  Ritual de sortida de la 
	   imatge de Sant Anastasi

Carrer del Temple
19 h	 Passada de Sant Anastasi, 		
	  Esclat de la festa i 
	  Toca Tancar

Aparador Escènic
16 de maig
Avinguda de Terrassa, s/n, 
cantonada carrer de Sitges 
17 h	Possê – Sound de secà
 
Avinguda del Primer de Maig, 
davant de l'OMD 3 
17.45 h Rhinos – Zum-zum teatre

Centre Cívic Can Canyadó
19 h	Topa – Brodas Bros
19.30 h B.O.B.A.S. – Cia. Jimena 
	      Cavalletti

Concert
16 de maig
Plaça de la Plana
22 h	Concert de l’Escola 
	 de Música Moderna de 
	 Badalona

Cercabèstia
17 de maig
Plaça de la Vila
11.30 h 	On són els dragonlins?
17 h Correfoc infantil
Passeig de la Rambla
18.30 h	Concert Ambauka

Concert
17 de maig
Plaça de la Plana
20 h 	Concert de la Banda 
	 Simfònica de Badalona

Concerts de Festes
17 de maig
Plaça del President Tarradellas
19 h	 BDN Music Session: 
	 La gran festa dels 80!
23 h 	Ramoncín Pàg.
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Correfoc
17 de maig
Plaça de la Vila
22 h

Concert de Cal Txiringu
17 de maig
Platja dels Pescadors
Acabat el Correfoc
Dan Peralbo i el Comboi

Diada Castellera
18 de maig
Plaça de la Vila
12 h

Fira de l’Arrop
18 de maig
Carrer del Temple

Mostra de Dansa
18 de maig
Plaça de la Plana
12 i 18 h

Ballada de Sardanes
18 de maig
Plaça de Font i Cussó
18.30 h

Aparador Escènic
23 de maig
Plaça de Sant Elies
16.30 h  Els amics d’en Crusó 
		      – Toc de Fusta
18 h  Rodeo – Cia. la Banda 
	 del Otro 

Centre Cívic La Colina
19 h  La Harpo’s Band surt al 		
	 carrer – Cia. Pentina el Gat

Badabatubèsties
24 de maig
Plaça de la Vila
11.30 h

Festa a Baix a Mar
24 de maig
Platja dels Pescadors
20 h Pàg.
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Aparador Escènic
25 de maig
Parc de l’Escorxador
10.30 h Taller de circ – 
		  Cia. Sargantana
11 h 	El Circ dels Sentits – 
	 Cia. Mumusic Circus
12.30 h Barri – Cia. Sargantana
18 h	Fuenteovejuna. Breve tratado 	
	 sobre las ovejas domésticas – 
	 Cia. Obskené
19 h	Bravo - Concert de cloenda

Maig en Dansa 
25 de maig
Plaça de la Plana
19 h

Dia del Micaco
31 de maig
Centre Cívic Torre Mena
11 h

45a Cursa Popular Ciutat de 
Badalona. La Cursa del Dimoni
28 de juny
Passeig de la Rambla
19 h

Més informació a badalona.cat
Pàg.
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